應用地質研究所學生出席國際學術會議補助申請表
Graduate Institute of Applied Geology

Application Form for Participation in International Conference
申請日期    年   月   日
Submit date: y/m/d        
	申請人
Applicant
	
	學號
Student ID
	

	會議期間
Duration of the conference
	  年  月  日至 
Start from: y/m/d
  年  月  日止 
End at: y/m/d
	會議地點
Conference location
	國家：
Country

城市：
City

	會議名稱
Name of the conference
	

	論文名稱
Title of the paper
	

	作者排序
Author sort 
	第         作者
The              author

	已發表SCI期刊論文累積總點數

Cumulative points of paper published in SCI journals
	
	獲補助扣除總點數(含本次)
The total point costs for received subsidy (include this time)
	
	剩餘點數
Residual Points
	

	經費需求概況(單位為新台幣，以申請時匯率估算)

Summary of founding needs (The currency unit is NTD, estimated at the prevailing exchange rate)
	機票費

Airfare
	註冊費

Registration fee
	生活費

Living costs
	總計

Total

	
	
	
	
	

	申請其他單位補助款情形

Subsidy from other organizations
	補助單位

Name of the organizations
	補助項目

Subsidy project
	補助金額
Amount of subsidy

	
	
	
	

	備註
Remark

全文完
	申請時請同時檢附下列資料(於出國前三週提出申請)：
Applicants must submit the application three weeks before going abroad 

Please attach the following files while applying:
1. 申請校外補助之申請資料及相關公文。
The information of applying for subsidies from other organizations and the related documents.
2. 大會正式邀請函、議程表(請註明發表時間)。
The formal invitation and agenda of the conference. (Please specify the presentation time)
3. 論文摘要(該論文若係合著者，每篇論文以補助一人為限)。
The abstract of the conference paper. (Only one person will be subsidized for each paper.)
4. 已發表(含接受)SCI期刊論文與相關證明文件。

The related certification of the published or accepted SCIE journal papers.


	申請人

applicant
	
	指導教授
Advisor
	
	所長

Director
	


補助說明：

1.補助項目為機票費、註冊費及生活費，但與其他單位之補助項目不得重複。機票費、註冊費及生活費支給標準比照國科會補助審核規定。

The subsidies include airfare, registration and living fees, but they cannot be duplicated with subsidies from other organizations. The subsidy standards are in accordance with the subsidy regulations of the NSTC.
2.每次申請補助上限為新台幣3萬元，但通過全民英檢中高級(含)以上或通過TOEFL(舊制550分，新制80分)、IELTS(6.0分)、TOEIC(800分)者，則補助上限增加為新台幣3萬5千元。

The maximum subsidy limit for each application is NT$30,000. For those who pass the National English Test (Intermediate and Advanced), TOEFL (550 or 80), IELTS (6.0), TOEIC (800), the maximum subsidy limit will be increased to NT$35,000.
3.碩士班或博士班研究生論文點數每滿0.5點得申請一次，獲補助後自動扣除0.25點。

Students can apply if their journal paper points reach 0.5 points, which will be reduced by 0.25 points after each subsidy.
4.點數以每篇SCI(E)期刊論文作者序計算：第一作者1點，第二作者(含)之後一律為0.5點。

Points are calculated based on the order of authors of SCI (E) journal papers: 1 point for the first author, 0.5 points for the second author and subsequent authors.
5.申請本補助者以先向其他單位申請補助為原則，但有特殊理由者另行考量。

Applicants must first apply for subsidies from other organizations. Those with special reasons will be considered separately.
